
 
 

 
 

 
Faluortens biodlarförening 
Årsmötesprotokoll 
 

Dag:  tisdagen den 5 november 2024 

Plats:  Lilltorpet 

Antal deltagare: 24 st 

 
 
§ 1  Mötets öppnande 
  Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

a) Val av mötesfunktionärer 
Årsmötet valde funktionärer till mötet: 

Ordförande: Christoph Frank 

Sekreterare: Anna Brorsson 

Justerare: Raymond Nykvist 

 David Isaksson 

b) Godkännande av kallelse 
Årsmötet fann att mötet var vederbörligen utlyst. 
 
c) Fastställande av dagordning 
Årsmötet godkände dagordningen. 

 

§ 2 Styrelsens årsredogörelser verksamhetsåret 2023-10-01 – 
2024-09-30 

a) Verksamhetsberättelse 2024 
Christoph Frank föredrog årets verksamhetsberättelse, se bilaga. 
 
Årsmötet godkände verksamhetsberättelsen för 2024. 

 
b) Bokslut 2024 
Anna Brorsson presenterade årets resultaträkning och likviditet, 
se bilaga. Resultatet uppgick till 58 kr och aktuellt saldo på bank 
uppgår till 
9 077 kr. 
 
Beslut: 
Årsmötet godkände redogörelse av verksamhetsberättelse och 
bokslut samt fastställde årsbokslutet.
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§ 3 Ansvarsfrihet 

Revisor, Thomas Lagerström föredrog revisionsberättelsen i 
vilken styrelsen föreslås få ansvarsfrihet. 

 
Beslut: 
Årsmötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2024. 
 

§ 4 Motioner och styrelseförslag 

Inga motioner eller styrelseförslag hade lämnats in. 

 

§ 5  Val av representanter 

  Gunilla Streijffert redogjorde för valberedningens förslag. 

a) Styrelse 
• Ordförande – Årsmötet valde Christoph Frank till 

ordförande på ett år. 
• Övriga ledamöter 

o Årsmötet valde Anna Brorsson, Raymond Nykvist 
och Torbjörn Pettersson till övriga ledamöter på två 
år. 

o David Isaksson, Kenneth Lehto och Svante 
Nordlander valdes vid årsmötet 2023 till övriga 
ledamöter på två år och kvarstår därmed ytterligare 
ett år. 

 
b) Revisor 

• Ordinarie – Årsmötet valde Thomas Lagerström till 
ordinarie revisor på ett år. 

• Suppleant – Årsmötet valde PG Holmqvist till 
revisorssuppleant på ett år. 

 
c) Valberedning 
Årsmötet valde Gunilla Streijffert och Mats Norrfors till 
valberedning, där Gunilla är sammankallande. 
 
d) Ombud och ersättare till distriktets årsmöte 
Föreningen har, sedan stadgarna ändrats 2023, rätt att sända två 
ombud med rösträtt till distriktets årsmöte.  
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Årsmötet valde David Isaksson och Anna Brorsson till ombud 
samt Torbjörn Pettersson och Kenneth Lehto till ersättare för 
ombuden. 
 
e) Övriga funktioner inom föreningen 
Inom föreningen utses ansvarig för bihälsa, utbildning, biavel, 
hemsida/ teknik och registrering i SBRs medlemsregister. 
Årsmötet beslutade att de ansvariga för funktionerna kvarstår som 
ansvariga för sina respektive funktioner. 
 
De ansvariga är: 
Bihälsa   Christoph Frank 
Utbildning   Jerk Brorsson 
Biavel   Jerk Brorsson 
Hemsida/ Teknik  Jerk Brorsson 
Registrering medlemsregister Anna Brorsson 
 
  

§ 6  Medlemsavgift 2026 

Årsmötet beslutar att medlemsavgiften för ordinarie medlem samt 
familje- och föreningsmedlem 2026 ska vara oförändrad, dvs 60 
kr. 

 
§ 7  Kostnadsersättning 2025 

Kostnadsersättning till styrelsen betalas nu ut med 400 kr för 
kassör och sekreterare samt 300 kr till övriga ledamöter. 
Ordförande har avböjt ersättning. Föreslås att ersättningen 2025 
är oförändrad. 
 
Kostnadsersättning till de som ordnar med fika på bigårdsträffarna 
uppgår till 200 kr per möte. Föreslås att ersättningen höjs till 300 
kr. 
 
Beslut: Årsmötet beslutar att kostnadsersättningarna 2025 ligger 
kvar på 400 kr för kassör och sekreterare samt 300 kr till övriga 
ledamöter. Årsmötet beslutar vidare att höja ersättningen till de 
som ordnar med fika på bigårdsträffarna till 300 kr per träff. 
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§ 8 Verksamhetsplan 2025 

 Ordförande presenterar föreslagen verksamhetsplan för 2025. 

a) Bigårdsträffar och temakvällar 

Bigårdsträffar planeras hållas vid tre tillfällen under sommaren 
2025. 

• maj – Tomas Andersson, Hosjö – ämne: Drottningodling 
• juli – Kia Sverre och Anders Lindblom, Gagnef – ämne: 

Avläggare och honungsbedömning 
• Ev Johan Rune 

Temakvällar föreslås hållas också 2025. Föreslagna ämnen är 
fortsättning av blomsterkalendern och varroaresistenta bin. 

b) Honungsbedömningskommitté 

Årets honungsbedömningskommitté, bestående av David 
Isaksson, Gösta Edström, Raymond Nykvist, Karin Trotzig, Anki 
van Reenen och Svante Nordlander, fortsätter också 2025. 
Sammankallande i kommittén är David och Anki är vice 
sammankallande. 

Årsmötet föreslog att bedömning skulle kunna göras öppet med 
medlemmarna vid ett tillfälle. 

c) Svärmtelefon och svärmfångstgrupp 

Årets svärmfångsgrupp, bestående av David Isaksson, Christoph 
Frank, Jerk Brorsson, Raymond Nykvist, Kjell Lasses, Katt Sören 
Andersson, Leif Olsson, Salih Konjusha och Anneli Janeland, 
fortsätter också 2025. Ev kommer också Anki van Reenen att 
komma till i gruppen. Ansvarig för chatgrupp är David Isaksson. 

Registrering görs varje år av respektive svärmfångare hos SBR. 
De som registrerar sig bör också anmäla sig till chatgruppen via 
David så att insatser kan samordnas i gruppen. 

d) Bondens marknad 

Om intresse för deltagande vid Bondens marknad finns och 
skörden är tillräckligt god kommer föreningen hyra bord vid 
marknaden där medlemmarna kan sälja sin honung. 

Beslut om deltagande fattas under sommaren. 

e) Oxalsyradagen 

Liksom tidigare år kommer oxalsyrelösning delas ut till 
medlemmar och andra biodlare hos Gösta Edström. 
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f) 110-årsfirande 

2025 fyller föreningen 110 år. Firandet planeras av styrelsen och 
bör uppmärksammas av pressen. 

g) Övrig verksamhet 

Christoph informerade om att informationsbrev också 
fortsättningsvis kommer att mailas ut till föreningens medlemmar. 
Han uppmanade medlemmarna att komma med inlägg om deras 
egen biodling till dessa. Sex av föreningens medlemmar 
uppmärksammade hans uppmaning och kommer att bidra med 
material till informationsbreven. 
 
Nästa årsmöte föreslogs hållas tisdagen den 4 november 2025. 
Tidpunkt och plats beslutas senare av styrelsen. 

 

§ 9 Övriga frågor 

a) Utbildning 

Gunilla Streijffert informerade om SBRs pågående arbete inom 
utbildning och utbildning inom den egna föreningen och 
tillsammans med andra föreningar diskuterades. Inspiration och 
möjlighet att lära nytt ser flera som medlemsnytta, något som 
också kan fås på fler sätt än vid kurstillfällen. 

b) Extra årsmöte distriktsstyrelsen 

Christoph Frank informerade om det extra årsmötet som hållits i 
daladistriktet den 27 oktober. 

c) Honungsbedömning 

Gösta Edström redogjorde för resultatet av årets 
honungsbedömning. 

I år blev två vinnare utsedda till årets bästa honung. 
Honungskommittén utsåg Kia Sverre och Anders Lindblom samt 
Anki van Reenen till vinnare. De fick diplom, Kia och Anders fick 
en halminfångstkupa och Anki en obstler och biodlingsdekal. 

d) Avtackningar 

Ordförande tackade flera med gåvor. 
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§ 10  Avslutning 

Ordförande avslutade årsmötet. 

 

 

Anna Brorsson   Christoph Frank 

/mötessekreterare/   /mötesordförande/ 

 

Justeras: 

 

Raymond Nykvist   David Isaksson 
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UUndertecknare

Christophh Reinhardd Frank
tGO9A8WfSaiDSpn4she3cA 2024-11-21 17:29:46Z

ANNAA BRORSSON
bx2mA0q0TAmGAJWDUYm+cw 2024-11-21 17:29:51Z

RAYMONDD NYKVIST
J/N5HMUueOJU/yDbsCHapQ 2024-11-21 17:52:17Z

LARSS DAVIDD ISAKSSON
NUleAohOTkI6iDp7+ksvvg 2024-11-25 21:12:41Z
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Verksamhetsberättelse Faluortens biodlarförening 2024 
 
Styrelsen: Christoph Frank ordf., Anna Brorsson sekreterare, Kenneth Lehto kassör, Svante 
Nordlander led., David Isaksson led., Torbjörn Petersson led., Raymond Nykvist led. 
 

 4 formella styrelsemöten har genomförts 
 

 6 informationsbrev har skickats ut via mejl med allmän information om biodling, nyheter 
och lite påminnelse om vad som ske eller ska göras i bigårdarna.  

 
 Ingen biodlingskurs hölls inom föreningen i år, Anna och Jerk Brorsson gjorde en 

intressekoll - ej tillräcklig med ev. deltagare – senare var det 2 intresserade som hörde av sig 
som hänvisades till Svärdsjö  
 

 2 temakvällar genomfördes av Jerk Brorsson och Svante Nordlander i samarbete med 
Studieförbundet Vuxenskolan. De handlade om pollinering och binas fysiologi/stödmatning 
med bland annat pollenersättning. 
 

 Vi deltog på biodlarnas distriktsmöte med några ombud (en kort rapport fanns med i 
nyhetsbrevet i vintras). Som ordförande i Dalarnas distrikt valdes Lars Hellander (är 
medlem i Tuna-Borlänge biodlarförening). Vår medlem Gunilla Streiffert valdes om som 
ledamot i distriktsstyrelsen, Christoph Frank fick funktionen (adjungerad) som 
bihälsosamordnare inom distrikt Dalarna. 
 

 3 bigårdsmöten har genomförts. Första möte i juni i Aspeboda arrangerades 
som ”gränsmöte” där även ett tiotal medlemmar från Tuna-Borlänge deltog. Vid mötet var 
temat ”enkel drottningsodling”. Mötet kring pollen och fysiologin/stödmatning av bin ägde 
rum hos Jan-Erik och Kristina Böhlmark samt hos Bitte och Mats Wärnström i Rupstjärn i 
juli med jättefint väder och vackra gårdar. Tredje bigårdsmöte hölls hos Gösta och Kerstin 
Edström där Gösta berättade om sin karriär som biodlare och det pratades om 
honungshantering och ympning. Mycket med inspiration och trevligt sällskap!  
 

 Vi var med och stöttade vid den mycket uppskattade temadagen kring ”Vaxhanteringen” på 
pingstafton, Gunilla Streiffert från distriktsstyrelsen ansvarade för huvuddelen av 
planeringen och genomförandet av dagen för Dalarnas biodlare på Lilltorpet där ett 
sextiotal biodlare deltog för att informera sig kring temat vaxhantering. Richard Johansson 
från SBRs kansli föreläste och två bihälsorådgivare fanns med i känn-och kläm arean. 
 

 Vid en tidig honungsbedömning i samband med andra bigårdsmötet i juli fick 
honungsbedömningskommittén ta hand om en hel del honungsburkar med både nyslungad 
och rörd honung, en till honungsbedömning skedde efter oxalsyreutlämning inför årsmötet. 
Kom ihåg att man behöver lämna in honung för bedömning åtminstone vart annat år om 
man vill sälja sin honung med etikett/sigill från Biodlarna. 

 
 Svärmfångare – gänget hade några insatser, ett fåtal svärmar har tagits, en uppmaning att 

alla som vill samla erfarenhet med svärmar går med i gruppen och registrerar sig på 
respektive postnummer-områden. 

 
 Deltagande med ett bord på bondens marknad verkade inte vara något någon var 

intresserad av – troligtvis pga den allmänt dåliga sensommarhonungsskörden.  
 

 Även i år har vår facebookgrupp används som forum för biodlingsfrågor, tips om 
intressanta informationer mm: 
https://www.facebook.com/groups/852553328519030/?ref=group_header  



OBS: tydligen kan Facebook ta bort grupper där det säljs djur – någonting som inte får 
publiceras på deras sidor - bisamhällen, svärmar osv får nog nämnas allmänt suddigt, 
formulerar enligt typ ”hör av er vid intresse för att införskaffa bisamhällen” eller dylikt. 
 
 

 Föreningen genom Gösta med assistent Christoph bjöd traditionsenligt på färdigt uppkok av 
oxalsyra den 26 oktober. 
 

 
Christoph  Anna    Kenneth  Svante       David  Torbjörn         Raymond 



FALUORTENS BIODLARFÖRENING
RESULTATRAPPORT 231101-241031

Konto Inkomster Utgifter
Medlemsavgifter 4250
Hyra av lokal och fika vid årsmöte 1304
Övriga kostnader
Styrelsearvoden 1800
Bimöten 1100
ränta             12   
Periodens vinst 58

4262 4262

BALANSRAPPORT

Tillgångar 231101 241031

Bank 9019 9077
Årets vinst 58
Balans 9077 9077
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